
 
Verslag van de bestuursvergadering van de Nederlandse Vereniging van Hongaarse staande honden 
“Vizsla“ gehouden op woensdag 29 mei 2024 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi1er), Albert, Nanna, Michael (1e uur), Kayleigh, Harry (verslag). 
Afwezig met kenisgeving: Sjir 
 
Opening door de voorzi1er. 
Deel 1 van de vergadering. 
Jeroen opent de vergadering en vertelt daarbij dat de bijeenkomst in twee delen uiteenvalt. Het 
eerste deel gaat over communicaKe, het tweede deel zullen de standaard punten worden besproken. 
In navolging van het document verzonden door het DB, heeN Jeroen vier individuele gesprekken 
gevoerd. De communicaKe, het nakomen van afspraken is de afgelopen periode namelijk niet goed 
gegaan. Daar gaan we het nu niet meer over hebben; we gaan vooruit kijken, hoe kan het beter?  
Naar aanleiding van de individuele gesprekken heeN Jeroen een noKKe uitgewerkt, welke via de mail 
naar de bestuursleden is verzonden. 
Jeroen vraagt hoe de noKKe is ontvangen. De aanwezige bestuursleden herkennen de beschreven 
situaKe. Het is een duidelijk verhaal en laat zien wat er moet gebeuren. Harry geeN Jeroen een 
compliment voor de hoeveelheid werk en energie die hij er persoonlijk in heeN gestoken. Kayleigh is 
voor het eerst aanwezig en zegt toe dat vanaf haar start de communicaKe een aandachtspunt zal zijn. 
Elk bestuurslid wordt gevraagd om een aantal verbeterpunten te benoemen. 
Harry:  
De acKepunten van elke vergadering zullen apart, dwz los van het verslag, naar de bestuursleden 
worden gemaild. Deze acKepunten kunnen ook in de Hi-drive worden gezet. Nanna zal de 
inloggegevens nogmaals mailen. 
Albert: minder irritaKe tonen als afspraken niet goed lopen. Ziet een jaarplanner als deel van de 
oplossing en wil deze ontwerpen en bijhouden. Wil vooral vooruit kijken. 
Nanna: beter samenwerking met de commissie fokkerij en gezondheid gaan realiseren, aandacht voor 
ZOOeasy en houden aan deadlines. Weer plezier krijgen in het bestuurswerk. 
Michael: betere communicaKe binnen de commissie veldwerk realiseren, zelf sneller reageren, 
vasthouden aan deadlines. 
Jeroen: meer geduld tonen en beter luisteren.  
 
Algemeen: Het aanleveren van verslagen van evenementen voor website, facebook en de Varia zal, 
volgens de afspraak die we hierover hebben gemaakt, binnen 10 dagen na het evenement worden 
aangeleverd en is de verantwoordelijkheid van het betrokken bestuurslid. Het vooraf benaderen van 
schrijvers zal daarbij helpen, ook het inschrijfgeld terugkrijgen en het gebruiken van de jaarplanner. 
Jeroen zal Sjir vragen naar zijn punten. 
 
Deel 2 van de vergadering 
 
2. Mededelingen. 
Sjir heeN aangegeven het 50-jarig jubileum, als bestuurslid evenementen, aan te willen sturen. De 
overige bestuursleden gaan hier unaniem mee akkoord. 
Michael: vraagt aan Harry om ORWEJA stukken sneller door te sturen. AcKe Harry. 
Jeroen: vraagt aan Michael stand van zaken deelnemers Europacup. Antwoord: half juni krijgt het 
bestuur een voordracht van de deelnemers namens de werkgroep, bestuur maakt een definiKeve 
keuze. 
Nanna: staat in de Varia bij deelnemers evenementen commissie. Vraagt aan Albert om dit te 
wijzigen/schrappen. 
Jeroen: situaKe eigenaarschap hond. Wordt agendapunt op de volgende vergadering 

 



3. Ingekomen en doorgestuurde stukken. 
 

- De nieuwsbrief vanuit de Drentsche Patrijshond waar info in staat over fokkerij: Nanna stuurt 
deze door naar de commissie fokkerij en gezondheid. 

- Vergoeding keurmeester. Staan deze vergoedingen op de website? Albert stelt van niet. 
Moeten we wel rekenening mee houden. 
Zie de mail van jeroen: h1ps://www.magyar-vizsla.nl/mededelingen/2579-reglement-
waardering-vrijwilligers 

- Opleiding RvB. Doen we niets mee. Er is wel een bedrag voor opleiding begroot. Ruben zou 
hier, alsnog, voor in aanmerking kunnen komen. 

- Drie brieven vanuit ORWEJA. Jeroen en Albert kijken of hier “iets” van gepubliceerd moet 
worden. 
 

4. Concept notulen bestuursvergadering 27 maart en 24 april. 
Beide worden goedgekeurd en kunnen op de website.  
De acKelijsten worden opgeschoond; het meeste is gedaan. Een enkel punt blijN staan. 
 
5. Rondje langs de velden. 
Nanna:  

- hebben we behoeNe aan een reglment prijzen? Nu is er verwarring. Wordt agendapunt 
volgende vergadering. Kan elke commissie hier een strategie voor uitwerken?  

Albert:  
- bericht van de RvB nav het ingevulde format. Albert gaat er naar kijken en neemt contact op 

met Nanna en Harry. 
- zal een jaarplanner maken en neemt contact hierover op met Jeroen en Harry. 

Harry: 
- planning bestuursvergaderingen. AcKe Harry 
- datum voor BALV. Wordt 2 november mits er ruimte beschikbaar is. Wellicht kan er deze dag 

ook overleg zijn door de fokkerij en gezonheid. Harry reserveert ruimte. 
 
Ac?epunten 29-5 

- Nanna: inloggegevens Hi-drive naar Kayleigh en Harry, doorsturen nieuwsbrief Drentsche 
Patrijshond naar cie fokkerij en gezondheid, begroKng KCM, verslag fokkersoverleg mailen. 

- Albert: opzet jaarplanner, format VFR, Nanna schrappen in Varia als cie-lid jubileum. 
- Jeroen: verbeterpunten Sjir vragen, naar alv van de RvB. 
- Jeroen en Albert: drie brieven vanuit ORWEJA bekijken of er “iets” moet worden 

gepubliceerd. 
- Harry: notulen op website, planning vergaderingen inclusief balv, ORWEJA stukken snel 

doorsturen, Agendapunten volgende vergadering: situaKe eigenaarschap hond, reglement 
prijzen. 
Allen: Elke commissie wordt verzocht een een strategie jaarprijzen uit te werken.  
 

Besluitenlijst 29-5 
1. Sjir zal het jubileumjaar gaan coordineren. 

Besluitenlijst 27-3 
1. Vizsladag naar 19 mei 

Besluitenlijst 28-2 
1. Bestuursverslagen komen compleet op de website. 
2. Er komt geen evaluaKegesprek over de Europacup.  
3. Vizsladag is op 16 juni op de Waltakke 
4. Als men inschrijN voor een evenement dan al er verwezen worden naar het document 

“inschrijving voor evenementen”. 



5. Na 1 jaar huidige bestuur gaan we terugblikken en vooruit kijken.erugblik afgelopen jaar. 
Besluitenlijst 29-11-23 

1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiKeve intenKe organisaKe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 

Punten onder de deurmat: 
Mensen langer vasthouden op KCM 
Fokken met reu buiten de vereniging 
 

 


